Terms and conditions

الشروط والأحكام

- •Offer valid on all SABB credit and mada Debit cards excluding ALFURSAN credit card.
- Valid for travel in First Class, Business Class and Economy Class.
- •Offer is valid for bookings made online on the Emirates website www.emirates.com/sa booking module or logon to www.emirates.sa/sabb. using promo code 'EKSABB1'
- Eligibility: SABB Customers and their immediate families only. Acceptable mode of payment is with a SABB credit or debit card only at the time of booking.
- Offer is valid until 23 July 2021.
- The discount is applicable on the base fare only and does not apply on taxes or carrier imposed charges:
- •%10 discount on Flex and Flex Plus fares in Economy Class, Business Class and First Class.
- %5 discount on Saver fares in Economy Class and Business Class.
- %5 discount on Flex fare (K booking class) in Economy Class.
- Offer is valid for travel originating out of Saudi Arabia to all Emirates destinations.
- This offer is valid on flydubai codeshare flights.
- Blackout dates may apply.
- Offer cannot be claimed retroactively/on existing bookings.
- Conditions apply for each fare/ticket purchased.
- Check "Fare Conditions" from an online quote to view all applicable fare conditions, penalties, and date change fees.
- Fare will be calculated on the existing market fare at the time of booking, and any other promotional fares will be excluded from the additional discount.
- All fares are subject to availability of the required sub-booking class at the time of booking and airfare may change without notice unless airfare is ticketed.
- All information is correct at the time of publishing.
 Details are subject to change and further terms and conditions may apply.
- Customer complaints; if any, should be raised within
 5 days from the last day of the campaign.

- يسري العرض على جميع بطاقات بنك ساب الائتمانية ومدى المصرفية ماعدا بطاقة ساب الفرسان الائتمانية.
- صالحة للسفر في الدرجة الأولى ودرجة رجال الأعمال والدرجة السياحية.
- العرض صالح للحجوزات التي تتم عبر الإنترنت على موقع طيران الإمارات www.emirates.com/sa وحدة الحجز أو تسجيل الدخول إلى www.emirates.sa/sabb. باستخدام الرمز الترويجي «EKSABB1»
- الأهلية: عملاء ساب وأسرهم من الدرجة الأولى فقط. طريقة الدفع المقبولة هي ببطاقة ساب الائتمانية أوبطاقة مدى المصرفية فقط وقت الحجز.
 - يسرى العرض حتى 23 يوليو 2021.
- يسري الخصم على السعر الأساسي فقط ولا ينطبق على الضرائب أو الرسوم المفروضة من شركة النقل:
- خصم 10% على أسعار Flex و Flex Plus في الدرجة السياحية ودرجة رجال الأعمال والدرجة الأولى.
 - خصم 5% على أسعار التوفير في الدرجة السياحية ودرجة رجال الأعمال.
 - خصم 5% على أسعار Flex درجة الحجز K في الدرجة السياحية.
 - العرض صالح للسفر من المملكة العربية السعودية إلى جميع وجهات طيران الإمارات.
 - هذا العرض ساري على رحلات فلاي دبي الخاضعة لإتفاقية التبادل.
 - قد يتم تطبيق تواريخ الحجب.
 - لا يمكن المطالبة بالعرض بأثر رجعي / على الحجوزات الحالية.
 - تطبق الشروط على كل أجرة / تذكرة تم شراؤها.
- تحقق من «شروط الأسعار» من خلال عرض الأسعار عبر الإنترنت لعرض جميع شروط الأسعار المطبقة والغرامات ورسوم تغيير التاريخ.
 - سيتم احتساب السعر على سعر السوق الحالي في وقت الحجز، وسيتم استبعاد أي أسعار ترويجية أخرى من الخصم الإضافي.
- تخضع جميع الأسعار لتوافر فئة الحجز الفرعي المطلوبة في وقت الحجز وقد تتغير أسعار تذاكر الطيران دون إشعار ما لم يتم إصدار تذاكر سفر.
- جميع المعلومات صحيحة وقت النشر. التفاصيل قابلة للتغيير وقد يتم تطبيق شروط وأحكام أخرى.
 - شكاوى العملاء إن وجدت، يجب رفعها في غضون 5 أيام من اليوم الأخير للعرض.

*Terms and conditions apply

*تطبق الشروط والأحكام

www.sabb.com











